

<p style="text-align: center;">The Village of Rexton Thursday, October 26, 2017 Special Meeting of Council</p>	<p style="text-align: center;">Le Village de Rexton Le jeudi 26 octobre 2017 Réunion d'urgence du conseil</p>
<p>The mayor called an emergency meeting of council to discuss contractual matters.</p> <p>PRESENT: The Mayor, Randy Warman; Councillors William Flanagan, David Little and Elaine Warren and General Manager, Ashley Jones.</p> <p>CALL TO ORDER: The Mayor Randy Warman called the meeting to order at 10:30 a.m.</p> <p>APPROVAL OF THE AGENDA: It was moved by William Flanagan and seconded by Elaine Warren that the agenda be approved. Motion carried.</p>	<p>Le maire a convoqué une réunion d'urgence du conseil pour discuter des questions contractuelles.</p> <p>PRÉSENCES : Le maire, Randy Warman; le conseiller William Flanagan et David Little; la conseillère Elaine Warren et la directrice générale, Ashley Jones.</p> <p>OUVERTURE DE LA RÉUNION: Maire Randy Warman ouvre la réunion à 10h30.</p> <p>ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR: William Flanagan propose, et Elaine Warren appuie, que l'ordre du jour soit accepté. Proposition adoptée.</p>
<p style="text-align: center;">BUSINESS ARISING</p>	<p style="text-align: center;">AFFAIRES DÉCOULANT</p>
<p>a) 11 Cail Court: In reference to the contract, the 60 day period in which the lessee was granted the obligation of payment was not met. On August 23rd, Council voted against the requested extensions. As of October 25th, an offer was made to purchase the property.</p> <p>Therefore, it was moved by Elaine Warren and seconded by David Little that, pursuant to the lease of 11 Cail Court and its original closing date of August 14th, Council will honour the sale of property, conditional to the outstanding balance of \$62,000, outstanding operational costs of \$5,112.81 and \$4,500 in rental payments whereas the timeline of the lease was not honoured and the Village incurred financial loss. Motion carried.</p>	<p>a) 11, cour Cail: Au sujet du contrat, le locataire n'a pas respecté son obligation de paiement dans les 60 jours accordé. Le 23 août, le conseil n'a pas accepté les demandes de prolongation. Le 25 octobre, il y a eu une offre d'achat présenté pour la propriété.</p> <p>Par conséquent, Elaine Warren propose, et David Little appuie, conformément au bail de 11, cour Cail et sa date de clôture initiale du 14 août, il a été décidé par le conseil d'honorer la vente du bien, à condition de payer le solde impayé de 62,000\$, le montant dû pour les coûts opérationnel de 5,112.81\$ et 4,500\$ en retard de loyer en considérant que la date limite du bail n'a pas été respecté et les pertes financières subie par le Village. Proposition adoptée.</p>
<p style="text-align: center;">ADJOURNMENT</p>	<p style="text-align: center;">AJOURNEMENT</p>
<p>It was moved by Elaine Warren and seconded by David Little that the meeting adjourn.</p>	<p>Elaine Warren propose, et David Little appuie, que la réunion soit levée.</p>
<p>_____</p> <p>Randy Warman, Mayor</p> <p>_____</p> <p>Ashley Jones, General Manager</p>	<p>_____</p> <p>Randy Warman, Maire</p> <p>_____</p> <p>Ashley Jones, Directrice générale</p>